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Rekonštrukcia pešej zóny na Hlavnej ulici v Trnave, ktorej projekt je pripravený už od minulého roka,
závisí od vhodných grantových programov. Už teraz je jasné, že z vlastných zdrojov ju mesto hradiť
nebude, hoci ešte donedávna sa o tejto možnosti hovorilo. „V prvom rade je potrebné realizovať iné,
drobnejšie aktivity, ktoré súvisia so zlepšením dopravného systému a podobne,“ uviedol primátor mesta
Trnava Štefan Bošnák. Dodal, že vlastné zdroje na rekonštrukciu za približne 130 miliónov korún (4,32 mil.
€) mesto nebude mať minimálne najbližšie tri roky. „Iné by bolo, ak by sa nám podarilo zabezpečiť
spolufinancovanie z grantov EÚ, pretože určitý finančný objem do toho môžeme vložiť,“ vyjadril sa
Bošnák. Osud pešej zóny teda v súčasnosti závisí od toho, kedy bude vypísaná vhodná výzva a či bude
projekt úspešný. Mestu sa v minulosti už podarilo získať z eurofondov 1,5 milióna korún (49 791 €) na
projektovú dokumentáciu obnovy zóny. Pešia zóna v Trnave vznikla v polovici 80. rokov minulého storočia
ako jedna z prvých na Slovensku. Projekt jej obnovy počíta s jednotným mobiliárom v súlade s historickým
jadrom mesta. Farebne a dizajnérsky majú ladiť aj informačné panely, orientačné tabule či stojany na
bicykle. Súčasná dlažba by mala byť nahradená rezanou, samozrejmosťou bude bezbariérové riešenie. Mali
by pribudnúť aj ostrovčeky zelene s lavičkami, fontánkami a sochami. Rekonštrukcia zastaranej pešej zóny
je však potrebná nielen z estetických dôvodov. Nevyhovujúci je aj stav niektorých inžinierskych sietí, ktoré
si vyžadujú kontrolu a rekonštrukciu.

09.12.2008 08:47, SITA - Slovenská tlačová agentúra

1/1


